
„Ti vagytok a föld sója!”


Ezekkel a szavakkal kezdõdÃ¶tt 2015. februÃ¡r 28-Ã¡n PÃ©csen a hÃ¡romnapos Ã–nkÃ©ntes EvangÃ©lizÃ¡torkÃ©pzÃ©s. Ã‰getett a
vÃ¡gy, hogy azt a cÃmet adjam, ami mÃ¡r megszokott, Ã©s talÃ¡n elvÃ¡rhatÃ³: Ilyen mÃ©g nem volt PÃ©csett! ValÃ³ban nem volt,
Ã©s nagy Ã¶rÃ¶mÃ¶mre a DET vezetÃ©se Ã¡ltal felajÃ¡nlott lehetõsÃ©g rÃ©vÃ©n a PÃ©csi GyÃ¼lekezet adhatta a helyszÃnt ennek a
csodÃ¡latos programnak.



Minden Ã©vben nagy hatÃ¡ssal van rÃ¡m ez a kÃ©pzÃ©s, mindig sokat 
jelentett Ã©s intenzÃv startkÃ©nt Ã©ltem meg. Ã•m ez az alkalom valahogy mÃ¡s
volt! TÃ¶bb volt! Sokkal tÃ¶bbet adott, mint az eddigiek. Amikor errõl 
gondolkodtam, megÃ©rtettem, hogy mitõl volt ez mÃ¡s. Az elõzõ Ã©vekben a 
kÃ©pzÃ©s hatÃ¡sÃ¡ra mindig Ãºgy Ã©reztem, hogy most el kell indulni, de most, 
mivel mi, a PÃ©csi GyÃ¼lekezet az idei Ã©vre cÃ©lul tûztÃ¼k ki, hogy 
elindulunk a NagyvÃ¡rosi evangelizÃ¡ciÃ³ ÃºtjÃ¡n, ennek Ã©rdekÃ©ben mÃ¡r 
elindÃtottunk programokat, Ãgy nem egy â€žstartâ€•-ot jelentett szÃ¡munkra ez
a hÃ©tvÃ©ge, hanem egy hatÃ¡rozott ÃºtbaigazÃtÃ¡st, segÃtsÃ©get, bÃ¡torÃtÃ¡st, 
Ã©s nagyon sok tanÃ¡csot arra, hogy hogyan tovÃ¡bb. MegerõsÃtÃ©st arra 
nÃ©zve, hogy emberek vÃ¡rnak rÃ¡nk, akiknek szÃ¼ksÃ©gÃ¼k van a segÃtsÃ©gÃ¼nkre, 
de abban is, hogy nekem, nekÃ¼nk is szÃ¼ksÃ©gÃ¼nk van arra, hogy dolgozzunk.
MegerõsÃtÃ©st Ã©s tanÃ¡csot kaptunk a hogyanra is. Hogy hogyan szÃ¡njuk oda
magunkat jobban arra a munkÃ¡ra, amire JÃ©zus hÃvott el bennÃ¼nket.



Az elõadÃ¡sok alatt vÃ©gig Ã©reztÃ¼k, hogy ez nekÃ¼nk szÃ³l, bennÃ¼nket bÃ¡torÃt, Ã©s nagy erõt adott.



â€žTi
vagytok a fÃ¶ld sÃ³ja!â€• Errõl beszÃ©lt Bihari Csaba testvÃ©r a DunamellÃ©ki 
EgyhÃ¡zterÃ¼let titkÃ¡ra a pÃ©ntek esti megnyitÃ³ alkalmon. ArrÃ³l, hogy ha 
nem tÃ¶ltjÃ¼k be szerepÃ¼nket a vilÃ¡gban, akkor semmire sem vagyunk jÃ³k. 
Ã‰rtsÃ¼k meg Ã©s Ãºgy Ã©ljÃ¼nk, hogy valÃ³ban hasznÃ¡ra legyÃ¼nk a tÃ¡rsadalomnak.



Szombat
reggel, miutÃ¡n Petõh Imre testvÃ©rrel, a PÃ©csi GyÃ¼lekezet 
lelkipÃ¡sztorÃ¡val a szombatiskola fontosabb kÃ©rdÃ©seit Ã¡tvettÃ¼k, HorvÃ¡th 
PÃ©ter a DunamellÃ©ki EgyhÃ¡zterÃ¼let pÃ©nztÃ¡rosa a missziÃ³hoz valÃ³ 
hozzÃ¡Ã¡llÃ¡srÃ³l beszÃ©lt. ArrÃ³l, hogy bennÃ¼nk is az az â€žindulatâ€•, az a 
hozzÃ¡Ã¡llÃ¡s kell legyen, ami volt JÃ©zusban. NekÃ¼nk is Ãºgy kell az 
emberekhez kÃ¶zeledni, ahogyan ezt Õ tette.



Egy-egy dolgot lehet 
tÃ¶bbfÃ©le mÃ³don lÃ¡tni, ahogyan azt a BibliÃ¡ban olvassuk. Az ÃgÃ©ret 
fÃ¶ldjÃ©t megtekintõ â€žkÃ©mekâ€• is kÃ¼lÃ¶nbÃ¶zõkÃ©ppen lÃ¡ttÃ¡k ugyanazt a dolgot, 
mÃ¡s szemÃ¼vegen keresztÃ¼l. Õsz-Farkas Ernõ, a DunamellÃ©ki EgyhÃ¡zterÃ¼let 
elnÃ¶ke a szombati prÃ©dikÃ¡ciÃ³jÃ¡ban arrÃ³l a szemÃ¼vegrõl beszÃ©lt, ami a 
lÃ¡tÃ¡sunkat megvÃ¡ltoztatja, de akÃ¡r el is torzÃthatja. Milyen jÃ³ lenne, 
ha megtanulnÃ¡nk Isten szemÃ©vel nÃ©zni Ã©s lÃ¡tni!
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A dÃ©lutÃ¡ni kÃ©pzÃ©s 
elõtt lehetõsÃ©gÃ¼nk volt egy kis gyakorlati missziÃ³munkÃ¡t vÃ©gezni PÃ©cs 
utcÃ¡in, ahonnan testvÃ©reink nagyon jÃ³ tapasztalatokkal tÃ©rtek vissza.



HorvÃ¡th
PÃ©ter elõadÃ¡sÃ¡ban a â€žSegÃtõ-tÃ¡mogatÃ³ rendszerekâ€• fontossÃ¡gÃ¡rÃ³l Ã©s 
szerepÃ©rõl beszÃ©lt a missziÃ³munkÃ¡ban; hogyan tudunk hatÃ©konyan egyÃ¼tt 
dolgozni akÃ¡r tÃ¡rsadalmi csoportokkal is Ãºgy, hogy ezzel Ã¡ldÃ¡sÃ¡ra 
lehessÃ¼nk a kÃ¶rnyezetÃ¼nknek.



Õsz-Farkas Ernõvel az elmÃºlt Ã©v 
tapasztalatairÃ³l beszÃ©lgettÃ¼nk, amikor azokat is megvizsgÃ¡lhattuk, hogy 
mi az, amiben talÃ¡n mÃ¡skÃ©ppen kell tenni, gondolkozni. Sok jÃ³ gondolat 
Ã©s javaslat hangzott el a szombat esti fÃ³rumon is, amiket be tudunk 
Ã©pÃteni a missziÃ³s terveinkbe, Ã©s ezekkel talÃ¡n mÃ©g hatÃ©konyabb munkÃ¡t 
vÃ©gezhetÃ¼nk.



A vasÃ¡rnapi kÃ©pzÃ©sÃ¼nkÃ¶n Csizmadia RÃ³bert a Hetednapi 
Adventista EgyhÃ¡z titkÃ¡ra kÃ©t elõadÃ¡st tartott arrÃ³l, hogy az 
evangelizÃ¡ciÃ³ nem egyszemÃ©lyes munka. VÃ©gezzÃ¼k azt csapatban, keressÃ¼k 
meg, hogy mi a mi szemÃ©lyes feladatunk egy-egy ilyen missziÃ³s csoportban
a talentumaink, kÃ©pessÃ©geink alapjÃ¡n! Hogyan tegyÃ¼k ezt? Hogyan lehet 
ez a csapat valÃ³ban â€žÃ¼tõkÃ©pesâ€•, eredmÃ©nyes? Egyik alapfeltÃ©tele: â€žEzÃ©rt 
tehÃ¡t mi is, akiket a bizonysÃ¡gtevõknek akkora fellege vesz kÃ¶rÃ¼l, 
tegyÃ¼nk le minden rÃ¡nk nehezedõ terhet, Ã©s a bennÃ¼nket megkÃ¶rnyÃ©kezõ 
bûnt, Ã©s Ã¡llhatatossÃ¡ggal fussuk meg az elõttÃ¼nk lÃ©võ pÃ¡lyÃ¡t. NÃ©zzÃ¼nk 
fel JÃ©zusra a hit szerzõjÃ©re Ã©s beteljesÃtõjÃ©reâ€• (Zsid 12:1-2).



Kis
IstvÃ¡n elõadÃ¡sÃ¡ban nagyon sok hasznos tanÃ¡csot hallhattunk arrÃ³l, 
milyen mÃ³dszerekkel lehet hatÃ¡sosan elÃ©rni a mai embereket, milyen 
marketingeszkÃ¶zÃ¶ket vegyÃ¼nk igÃ©nybe a missziÃ³s tevÃ©kenysÃ©geinkben.



A
kÃ©pzÃ©s zÃ¡rÃ¡sakÃ©nt Õsz-Farkas Ernõ testvÃ©r vezetÃ©sÃ©vel tesztelhettÃ¼k 
azt, hogy a sajÃ¡t gyÃ¼lekezeteink mennyire kÃ©szek, mennyire alkalmasak Ã©s
mennyire odaszÃ¡ntak a missziÃ³s tevÃ©kenysÃ©gekre, a kÃ¶rnyezetÃ¼nk 
megszÃ³lÃtÃ¡sÃ¡ra, a tÃ¡rsadalomban valÃ³ aktÃv szerepvÃ¡llalÃ¡sra. Az 
eredmÃ©nyek nagyon sokat elÃ¡rultak arrÃ³l, hogy egy-egy gyÃ¼lekezet mire 
rendezkedett be, Ã©s mennyire elkÃ¶telezett Krisztus parancsÃ¡t 
teljesÃteni: â€žMenjetek el tehÃ¡t, tegyetek tanÃtvÃ¡nnyÃ¡ minden nÃ©pet.â€•



HÃ¡lÃ¡sak vagyunk Istennek e nagyszerû hÃ©tvÃ©gÃ©Ã©rt. BÃzunk benne, hogy az Ãšr felhasznÃ¡l bennÃ¼nket ebben a
csodÃ¡latos szolgÃ¡latban.
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Â 


Ã–mbÃ¶li Gyula
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